
Z á p i s n i c a 

z 8. zasadnutia Mestského zastupiteľstva (MSZ) v Sliači konaného 

dňa 27. 07. 2023 

I. Záhlavie 

Miesto   :  Zasadacia miestnosť pri MsÚ 

Primátor  :  Ing., Mgr. et Mgr. Ľubica Balgová 

Zás. primátora  :  Ing. Ján Belička 

Prednosta úradu :  Ing. Dušan Hruška 

Poslanci  :  podľa prezenčnej listiny  

 

Program 

1. Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva  

4. Správa o plnení uznesení 

5. Havarijné stavy 

6. Projekty  

7. Žiadosti – prevod majetku 

7.1 Žiadosti – prevod majetku Štork, Babicová 

7.2 Žiadosti – prevod majetku Spišiak 

7.3 Žiadosti – prevod majetku SPF 

8. Rozpočtové opatrenia 

9. Založenie Mestského podniku 

10. Správa o činnosti Stavebného úradu 

11. VZN – Trebuľa Funkčná zóna D 

12. Rôzne 

13. Informácie primátorky  

14.1 Informácie o R2 

14. Slovo pre verejnosť 

15. Interpelácie poslancov 

16. Odpovede na interpelácie poslancov z predchádzajúceho MsZ 

17. Záver    

 



II. Záznam priebehu rokovania 

BOD 1 

Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Rokovanie 8. zasadnutia mestského zastupiteľstva otvorila a viedla primátorka mesta Ľubica 

Balgová, ktorá privítala všetkých prítomných. Skonštatovala, že MsZ bolo zvolané v zmysle zákona 

č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Skonštatovala, že MsZ bolo zvolané pozvánkou 

zaslanou poslancom mailom, aj pozvánkou zverejnenou na webovej stránke mesta.  

Pani primátorka skonštatovala, že je prítomných 9 poslancov, MsZ je uznášania schopné. 

Za zapisovateľku zápisnice primátorka určila p. Natáliu Borgulovú – zamestnankyňu MsÚ 

Sliač, za overovateľov zápisnice určila poslancov p. Dušana Zemku a p. Roberta Urbanca. 

BOD 2 

Voľba návrhovej komisie 

 Do návrhovej komisie boli zvolení poslanci Jozef Bakša  a Ľubomír Hric. 

BOD 3 

Schválenie programu zasadnutie mestského zastupiteľstva 

Dôvodovú správu predložila pani primátorka. Navrhla stiahnuť bod 11 a tiež navrhla presunúť 

bod 13 na miesto bodu 9.  

Pán Gabaš navrhol stiahnuť bod 9. 

Poslanci všetky tieto navrhnuté zmeny odhlasovali a schválili program doplnený podľa 

pozmeňujúcich návrhov nasledovne: 

1. Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva  

4. Správa o plnení uznesení 

5. Havarijné stavy 

6. Projekty  

7. Žiadosti – prevod majetku 

7.1 Žiadosti – prevod majetku Štork, Babicová 

7.2 Žiadosti – prevod majetku Spišiak 

7.3 Žiadosti – prevod majetku SPF 

8. Rozpočtové opatrenia 



9. Plán kontrolnej činnosti HKM na 2. polrok 2023 

10. Správa o činnosti Stavebného úradu 

11. Rôzne 

12. Informácie primátorky  

12.1 Informácie o R2 

13. Slovo pre verejnosť 

14. Interpelácie poslancov 

15. Odpovede na interpelácie poslancov z predchádzajúceho MsZ 

16. Záver 

 

BOD 4 

Správa o plnení uznesení 

 Dôvodovú správu predložil prednosta úradu pán Hruška. Oboznámil poslancov s plnením 

uznesení. 

BOD 5 

Havarijné stavy 

 Dôvodovú správu predložil pán Keleman. Oboznámil poslancov s havarijnými stavmi v meste. 

Pani  primátorka doplnila informáciu o šachte na ulici B. Nemcovej a tiež doplnila, že v areály školy je 

kanalizácia upchatá.  

 BOD 6 

Projekty 

 Dôvodovú správu predložila primátorka mesta. K uzneseniam 119 – 120/2023 uviedla, že sú 

vyhlásené dve výzvy. Prvá výzva je podpora na investície zväčšovania miestnych základných služieb 

pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry. Táto výzva bola vyhlásená 5. júna a je možné 

v nej podať niekoľko projektov. Mesto bude podávať tri projekty (úprava okolia domov smútku, 

oddychovú zónu). Druhá výzva bola vyhlásená 27. júna a je vyhlásená na zlepšenie udržateľných 

vzťahov medzi vidieckymi rozvojovými centrami a ich zázemím vo verejných službách a verejných 

infraštruktúrach. V rámci tohto projektu by sme chceli vytvoriť prechod pre chodcov pri evanjelickom 

kostole. K uzneseniu číslo 121/2023 oznámila, že mesto poslalo na riadiaci orgán dodatok, ktorý sa 

vypracoval pred podpisom a žiadali ho o schválenie. Následne sa na mesto vrátila odpoveď, že dodatok 

nekontrolujú. Kontrolujú ho až po podpise. Bez podpisu dodatku sa nedajú urobiť žiadne zmeny. 

Uviedla, že po dohode s dodávateľom bude k 1.9.2023 škôlka funkčná.  

 

 



BOD 7 

Žiadosti – prevod majetku 

K uzneseniu 116/2023 dôvodovú správu predniesol pán Petroch. Uviedol, že najskôr treba zistiť 

či ide o prvokupujúcich. Či nadobudli byt do vlastníctva od bytového družstva. Mesto úž predávalo 

pozemky pod bytovým domom v družstevnom vlastníctve. Tento jediný pozemok nie je právne 

vysporiadaný.  Navrhol aby zastupiteľstvo schválilo časť uznesenia, kde sa schvaľuje zámer a v ďalšom 

zasadnutí by sa schvaľoval prevod pozemku. Predať sa pozemok musí ale ide o to či sa to predá podľa 

cenového predpisu alebo podľa mestských zásad. Pán Zemko odporučil aby kupujúce doložili všetku 

dokumentáciu. Pani primátorka skonštatovala, že osloví kupujúce aby doložili kúpno-predajnú zmluvu 

ako nadobudli majetok.  

K uzneseniu 117/2023 dôvodovú správu predniesol pán Petroch. Žiadosť prešla komisiami so 

stanoviskom neodporúčajúcim predaj. Mesto nemá povinnosť zbavovať sa svojich pozemkov. Pán 

Bakša sa vyjadril, že pozemok momentálne mesto predať nemôže. Je tam podpísaná nájomná zmluva 

a je tam viacej záujemcov.  Navrhol, že do najbližšieho zastupiteľstva treba dať do programu či sa 

pozemok predá alebo prenajme.  

Pani primátorka uviedla, že či sa pozemok predá alebo prenajme pôjde o verejnú súťaž. Pán 

poslanec Láskavý uviedol, že treba určiť účel prenájmu. Pán prednosta Hruška uviedol, že do výpovede 

zmluvy sa dá aj termín vypratania aby mestu nevznikli žiadne náklady na vypratanie.  

K uzneseniu 118/2023 dôvodovú správu predniesol pán Petroch. Pán poslanec Zemko 

upozornil, že budú žiadať pravdepodobne znalecký posudok.  

BOD 8 

Rozpočtové opatrenia 

Dôvodovú správu predložila pani Palčovičová. Uviedla, že neboli doručené žiadne 

pripomienky.  

Pani poslankyňa Janáková Sujová položila otázku, prečo sa vracala časť dotácie na čo jej 

odpovedala pani Palčovičová, že dotácia bola pre 13 zamestnancov a poskytnutá bola len 12. Z tohto 

dôvodu sa časť musela vrátiť. Pani Palčovičová ďalej uviedla, že rozpočtové opatrenia boli prerokované 

na finančnej komisii. Ide o zapojenie financií príjem z predaja pozemkov, poistná udalosť, zapojenie 

príjmov z environmentálneho fondu, zapojenie peňažného fondu projektové zámery a rezervného fondu. 

Pani poslankyňa Janáková Sujová doplnila, že na finančnej komisii sa rozprávali o tom, že použitie 

environmentálneho fondu má jasné pravidlá na čo ho je možné využiť. Členovia sa dohodli, že využitie 

tohto fondu treba poriadne zvážiť. Predniesla doplňujúci návrh a to použitie rezervy školstva vo výške 

2500€ pre ZŠ ako kapitálový výdavok na rekonštrukciu kanalizácie.  

Pán poslanec Hric sa opýtal na rekonštrukciu kancelárie na úrade. Ako sa prišlo k sume. Pani 

primátorka uviedla, že oslovila pána Koprivu, ktorý si to prišiel obzrieť a doporučil parkety zbrúsiť 

a položiť koberec.  

V ďalšom rozpočtovom opatrení sa jednalo o zapojenie fondu opráv, ktorí si tvoria obyvatelia 

bytového domu. Pani poslankyňa Janáková Sujová uviedla, že na finančnej komisii bola podaná len 



informácia, s tým, že mesto doloží kalkuláciu. Keďže mesto kalkuláciu nedoložilo nebude za toto 

uznesenie hlasovať.  

Pani primátorka uviedla, že dnes 27.7.2023 jej bol poslaný rozpočet,  ale podnikatelia už nie 

sú ochotní robiť položkový rozpočet, nakoľko je to pre nich práca navyše a nemajú to  nezaplatené. 

BOD 9 

Plán kontrolnej činnosti HKM na 2. polrok 2023 

Dôvodovú správu predložila hlavný kontrolór pán Husár. Pani poslankyňa Janáková Sujová 

navrhla doplniť ďalšie kontroly. A to obstaranie kotlov na bytových domoch na Topoľovej ulici v roku 

2021 a rekonštrukciu chodníka na Hviezdoslavovej ulici v roku 2023. Uviedla, že kontrola obstarania 

kotlov je rozpracovaná takmer do finále. Pán poslanec Hric doplnil, že v rámci tých ostatných kontrol 

treba doplniť „správne“ a nie len povinné zverejňovanie dokumentov. Pán kontrolór Husár uviedol, že 

zákon nestanovuje termín ukončenia kontroly, stanovuje aby navrhol plán kontroly na každý pol rok.  

BOD 10 

Správa o činnosti Stavebného úradu 

 Dôvodovú správu predniesol pán Keleman. Pani primátorka doplnila, že správu o činnosti 

stavebný úrad poslal a zúčastnila sa na jej odprezentovaní na MsU Zvolen spolu so starostami. 

BOD 11 

Rôzne  

 Pani primátorka informovala, že sa ide vyhlásiť výberové konanie na dodanie projektovej 

dokumentácie na tri projekty. Jedná sa o sobášnu sieň, dom kultúry a hasičskú zbrojnicu. Ide o projekt 

energetickej efektívnosti.  

 Pán poslanec Hric uviedol, že 13.7.2023 bolo stretnutie poslancov s VÚC, kde sa riešil postup 

čo sa týka kruhového objazdu pod mestským úradom. Bolo by vhodné dohodnúť stretnutie so 

Slovenskou správou ciest za účasti VÚC. Pani primátorka uviedla, že mestská polícia požiadala 

o štatistiku dopravných nehôd na križovatke pri MsU. Následne po tejto štatistike bude žiadať 

o stretnutie. 

BOD 12 

Informácie primátorky 

 Pani primátorka uviedla, že čo sa týka R2 momentálne prebieha meranie vody. Žiadne iné 

informácie nemá. Informovala tiež o poruche vodovodného potrubia na Hviezdoslavovej ulici. Táto 

ulica je veľmi poruchová. Vodárne už súťažia nový vodovod. Informovalo o peniazoch za separovanie. 

Naše separovanie je okolo 49% ale je potrebné sa dostať nad 60% aby mesto získalo väčší podiel 

z fondov. Peniaze majú presne stanovený účel použitia. Ďalej uviedla, že bol schválený projekt na 

vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu domu služieb. Informovala o rámcovom 

harmonograme schvaľovania rozpočtu. Ďalej uviedla, že momentálne finančná komisia a komisia 

bytová nemá tajomníkov ale budú menovaný do najbližšieho zasadnutia komisie. Informovala, že mestá 



ktoré sú v ZMOSe budú na základe rozhodnutia Únie miest vylúčené. Touto problematikou sa bude 

zaoberať v decembri.  

BOD 13 

Slovo pre verejnosť 

 Pán Spišiak si chcel len zosumarizovať informácie o kúpe pozemku. Zaujíma ho zámer mesta, 

aký ma s týmto pozemkom.  

 Pani poslankyňa Janáková Sujová uviedla, že zamietnutie predaja nie je osobné len postupujú 

v zmysle zákona. Uviedla, že sa držia platného územného plánu, kde je tento pozemok určený na 

občiansku vybavenosť a služby   

BOD 14 

Interpelácie poslancov 

Pani primátorka informovala, že požiadavka pána Rybu na prechod pre chodcov je v riešení. 

Ulice sa zatiaľ nezavlažovali. Žiadna požiadavka zatiaľ neprišla. K požiadavke zrkadla na Mlynskej 

ulici uviedla, že tam je problém s umiestnením zrkadla. Uviedla, že prišla ďalšia požiadavka na 

umiestnenie zrkadla pri východe z ulice Topoľovej.  

Pani poslankyňa Janáková Sujová uviedla, že má požiadavku na zápisnicu. Aby interpelácie 

poslancov boli zapísané v presnom znení. Otázka aj odpoveď. Ďalej žiada o predloženie dokumentu 

skutočné čerpacie peňažného fondu mesta k dnešnému dnu alebo k poslednému zaúčtovaniu s uvedením 

vyhradených výdavkov, s podrobnejšou štruktúrou. Ďalej čerpanie rozpočtu k 30.6.2023 a ďalej zoznam 

projektových dokumentácií v evidencii účtovníctve mesta. Pani primátorka sa opýtala či si tento 

dokument praje rozčleniť na použiteľné a nepoužiteľné. Uviedla, že dokument sa robí každoročne 

k auditu k 31.12. Pani poslankyňa Janáková Sujová tieto dokumenty poprosila zaslať do 31.7.2023. Pani 

primátorka uviedla, že to pošle ale do 31.7.2023 to nebude. Čerpanie rozpočtu k 30.6.2023 to vie 

odoslať, zoznam projektových dokumentácií pošle z audítorskej správy. Všetky zoznamy ktoré má 

k dispozícii zašle v priebehu budúceho týždňa. 

Pani poslankyňa Janáková Sujová sa opýtala kedy bude plne funkčné hlasovacie zariadenie. 

Pani primátorka odpovedala, že na zariadení sa dá hlasovať ale nevie rozčleniť kto, ako hlasoval. Je to 

v riešení, v priebehu augusta by to malo byť vyriešené.  

Pani poslankyňa Janáková Sujová mala požiadavku na preverenie funkčnosti Munipolisu 

a Rozany. Munipolis posiela správy neskoro a Rozana vôbec. Pán prednosta odpovedal, že Rozana mala 

výpadok, na ktorom sa pracuje.  

Pán poslanec Gabaš pripomenul kosenie pri dome smútku. Pani primátorka uviedla, že je to 

momentálne v riešení. Uviedla, že momentálne sa rieši, či budeme kosenie fakturovať, nakoľko sa 

nejedná o pozemok vo vlastníctve mesta. 

Pán poslanec Hric položil otázku, na základe čoho sa preložila značka na ulici B. Nemcovej. 

Pani primátorka uviedla, že keď je v kúpeľoch podujatie majitelia aut aby nemuseli parkovať na 

platenom parkovisku zaparkujú na tejto ulici. Keď je táto ulica preplnená tak autobus má problém prejsť 

touto ulicou.  Pán poslanec Belička pripomenul problém na Kalinčiakovej ulici. 



BOD 15 

Odpovede na interpelácie poslancov 

Pani primátorka uviedla, že z predchádzajúceho MsZ neboli interpelácie. 

BOD 16 

 

Záver 

 

Pani primátorka poďakovala poslancom aj všetkým prítomným za účasť na zasadnutí.  

 

 
 

III. Záznam o rozhodovaní 

BOD 2  Voľba návrhovej komisie  

Uznesenie číslo      111/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

s ch v a ľ u j e 

p. Jozefa Bakšu a p. Ľubomíra Hrica za členov návrhovej komisie. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9,  Za: 7 (Belička V., Belička J., Gabaš, Janáková Sujová, Láskavý, 

Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 2 (Hric, Bakša), Nehlasovali: 0 

„návrh bol prijatý“ 

 

BOD 3  Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

Uznesenie číslo       112/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači  

s ch v a ľ u j e 

program 8. zasadnutia, v súlade s § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, predložený Ing., Mgr., et Mgr. Ľubicou Balgovou, primátorkou mesta Sliač a to 

nasledovne: 

1.Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice,  

2.Voľba návrhovej komisie, 3. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva, 4. Správa 

o plnení uznesení, 5. Havarijné stavy, 6. Projekty, 7. Žiadosti – prevod majetku, 7.1 Žiadosti – prevod 

majetku Štork, Babicová, 7.2 Žiadosti – prevod majetku Spišiak, 7.3 Žiadosti – prevod majetku SPF, 

8.Rozpočtové opatrenia, 9.Založenie Mestského podniku, 10. Správa o činnosti Stavebného úradu, 

11.VZN – Trebuľa Funkčná zóna D, 12. Rôzne, 13. Plán kontrolnej činnosti HKM na 2. polrok 2023, 

14.Informácie primátorky, 14.1 Informácie o R2, 15. Slovo pre verejnosť, 16. Interpelácie poslancov, 

17. Odpovede na interpelácie poslancov z predchádzajúceho MsZ, 18. Záver    



Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 9 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Hric, Janáková 

Sujová, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0  

„návrh bol prijatý“ 

 

BOD 3  Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

Uznesenie číslo        113/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači  

s ch v a ľ u j e 

program 8. zasadnutia, v súlade s § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov doplnený podľa pozmeňujúcich návrhov nasledovne: 

1.Otvorenie, prezentácia prítomných poslancov, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

2.Voľba návrhovej komisie, 3. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva, 4. Správa 

o plnení uznesení, 5. Havarijné stavy, 6. Projekty, 7.Žiadosti – prevod majetku, 7.1 Žiadosti – prevod 

majetku Štork, Babicová, 7.2 Žiadosti – prevod majetku Spišiak, 7.3 Žiadosti – prevod majetku SPF, 

8.Rozpočtové opatrenia, 9. Plán kontrolnej činnosti HKM na 2. polrok 2023, 10. Správa o činnosti 

Stavebného úradu, 11. Rôzne, 12. Informácie primátorky, 12.1 Informácie o R2, 13. Slovo pre 

verejnosť, 14. Interpelácie poslancov., 15. Odpovede na interpelácie poslancov z predchádzajúceho 

MsZ, 16.Záver 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 9 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Hric, Janáková 

Sujová, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 

„návrh bol prijatý“ 

 

BOD 4  Správa o plnení uznesení 

Uznesenie číslo       114/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

b e r i e  na  v e d o m i e 

Správu o plnení uznesení. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 8 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Hric, Janáková 

Sujová, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 1  (Láskavý), Nehlasovali: 0 

„návrh bol prijatý“ 

 



BOD 5 Havarijné stavy 

Uznesenie číslo       115/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

1. b e r i e  n a   v e d o m i e  
Informácie o havarijnom stave na  

- Ul. B. Nemcovej   

o V čase veľkej prívalovej vody, sa akumulačná šachta umiestnená v zeleni naplní (nestíha 

odviesť vodu do kanalizácie a vyteká na miestnu komunikáciu B. Nemcovej) a preto je 

potrebné ju prepojiť s cestnou kanalizáciou, napojením do existujúcej cestnej vpuste v 

dĺžke cca 4 m,   

o taktiež v dôsledku upchatia dažďovej kanalizácie v úseku od Avionu po hotel Hron 

a nesprávne osadených kanalizačných poklopov 

- Ul. Novej   

o na tejto ulici nie je cestná kanalizácia. Sú tam len cestne vpuste, ktoré slúžia ako trativody, 

ale už sú z veľkej časti pozapchávané a neplnia účel. V čase prívalových dažďov 

pravidelne nastáva situácia vytápania dvorov rodinným domov.   

- Ul. Sládkovičovej  

o pri šachte splaškovej kanalizácie na miestnej komunikácii ul. Sládkovičova je prepadnutá 

vozovka. Viacnásobnými lokálnymi opravami sa nepodarilo odstrániť závadu. Splašková  

kanalizácia v podloží pôsobí ako drenáž a vyplavuje zásyp kanalizačnej rúry a takto 

dochádza k deštrukcii podložia (úbytku materiálu). Hrozí úplná deštrukcia konštrukcie 

miestnej komunikácie.  

- Ul. Topoľovej   

o Pri dažďovej vpusti na miestnej komunikácii vedúcej k bytovým domom ul. Topoľová, 

medzi vchodmi č. 17-19 je prepadnutá zámková dlažba. Dažďová kanalizácia v podloží 

pôsobí ako drenáž a vyplavuje zásyp kanalizačnej rúry a takto dochádza k poškodzovaniu 

podložia (úbytku materiálu). Hrozí úplná deštrukcia konštrukcie miestnej komunikácie.  

- Ul. Hronskej   

o pred rodinným domom č. 253/5 vyviera zo zeleného pásu voda ktorá mierne zapácha. 

Porucha bola nahlásenia na StVPS. Predmetnú poruchu monitorujú pracovníci StVPS  

- v ZŠ A. Sládkoviča Sliač   

o upchatie kanalizácie pod asfaltovou plochou pri vstupe do areálu ZŠ 

2. s ch v a ľ u j e   

Vyhlásenie havarijného stavu na  

- Ul. B. Nemcovej  

o v dôsledku upchatia dažďovej kanalizácie v úseku od Aviona po hotel Hron a zle 

osadených kanalizačných vpustí 

o potrebu prepojiť akumulačnú šachtu do kanalizácie (pri vstupe na panelovú cestu do 

cintorína)  

- Ul. Nová  

o v dôsledku upchatia trativodov a spôsobovania záplav pri prívalových dažďoch  

- Ul. Sládkovičova  

o v dôsledku poškodenia miestnej komunikácie pri dažďovej vpusti – prepadnutie vozovky  

- Ul. Topoľová  

o v dôsledku prepadnutia miestnej komunikácie zo zámkovej dlažby vedúcej k bytovým 

domom ul. Topoľová, medzi vchodmi č. 17-19   

- Ul. Hronskej 

o dôvodu vytekania zapáchajúcej vody na komunikáciu  

-  v ZŠ A. Sládkoviča Sliač   

o  v dôsledku upchatia kanalizácie pod asfaltovou plochou pri vstupe do areálu ZŠ 



Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 8 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Janáková Sujová, 

Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 1 (Hric), Nehlasovali: 0 

„návrh bol prijatý“ 

 

BOD 6 Projekty 

Uznesenie číslo         119/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

schvaľuje 

a) vypracovanie a podanie troch Žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného príspevku z 

Programu rozvoja vidieka SR 2014 - 2022 za účelom realizácie projektu „v rámci výzvy 

č.MAS_041/7.4/3 pre podopatrenie „7.4 Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo 

rozširovania miestnych základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a 

kultúry a súvisiacej infraštruktúry“ vyhlásenej cez MAS NAŠA LIESKA o.z. dňa 05.06.2023.  

b) zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu obce. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 9 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Hric, Janáková 

Sujová, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 

„návrh bol prijatý“ 

 

BOD 6 Projekty 

Uznesenie číslo         120/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

schvaľuje 

a) vypracovanie a podanie Žiadosti o poskytnutie príspevku z Integrovaného regionálneho  

operačného programu (IROP) za účelom realizácie projektu „ v rámci výzvy s kódom IROP-

CLLD-Q156-512-007, Prioritná os: 5 – Miestny rozvoj, Investičná priorita: 5.1 – Záväzné 

investície v rámci stratégií miestneho rozvoja vedeného komunitou, Špecifický cieľ: 5.1.2 – 

Zlepšenie udržateľných vzťahov medzi vidieckymi rozvojovými centrami a ich zázemím vo 

verejných službách a vo verejných infraštruktúrach, Aktivita: B2 Zvyšovanie bezpečnosti 

a dostupnosti sídiel vyhlásenej cez MAS NAŠA LIESKA o.z. dňa 27.06.2023.  

b) zabezpečenie spolufinancovania a financovania neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 

obce. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 9 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Hric, Janáková 

Sujová, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 



„návrh bol prijatý“ 

BOD 6 Projekty 

Uznesenie číslo         121/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

schvaľuje 

Podpísanie Dodatok č. 1 k Zmluve o dielo č. 850/2022 na realizáciu stavby: „Rekonštrukcia a stavebné 

úpravy MŠ Cikkerova - Sliač“ so zhotoviteľom  SimKor s.r.o., so sídlom Banská Štiavnica 969 01, Trate 

mládeže 9/A,  

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 8 (Belička V., Belička J., Gabaš, Hric, Janáková Sujová, 

Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 1 (Bakša), Nehlasovali: 0 

„návrh bol prijatý“ 

 

BOD 7.1 Žiadosti – prevod majetku Štork, Babicová 

Uznesenie číslo         116/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

1. schvaľuje   

zámer previesť podiel 8638/123708 (výmera 31 m2) na pozemku nachádzajúcom sa v 

katastrálnom území Rybáre, obec Sliač, okres Zvolen, vedenom Okresným úradom Zvolen, 

katastrálnym odborom, na liste vlastníctva č. 1595, časť „A“ MAJETKOVÁ PODSTATA: 

evidovaný na katastrálnej mape príslušného operátu parcela číslo 723 a 724, zastavaná plocha 

a nádvorie, do vlastníctva Renáty Babicovej, rod. Kargerovej, nar. 10.11.1973, Gorkého ul. 

č.762/12 a Moniky Štorkovej, rod. Kargerovej, nar. 11.11.1970, Gorkého ul. č. 762/12 z 

dôvodov hodných osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov a podľa § 18a ods. 2 a 3 zákona č. 182/1993 Z. z. o 

vlastníctve bytov a nebytových priestorov 

2. uznáva  
za dôvody hodné osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov skutočnosť, že pozemok je zastavaný, nie je možné 

ho využiť na iné účely a vlastníctvo mesta je vo výrazne minoritnom podiele bez rozhodujúceho 

vplyvu na nakladanie s ním.  
 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 9 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Hric, Janáková 

Sujová, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 

„návrh bol prijatý“ 

 

BOD 7.2 Žiadosti – prevod majetku Spišiak 

Uznesenie číslo         117/2023 



Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

schvaľuje   

žiadosť Ing. Dušana Spišiaka, Rybárska 292/1, Sliač, o prevod alebo zámenu pozemkov nachádzajúcich 

sa v katastrálnom území Hájniky, obec Sliač, okres Zvolen, vedených Okresným úradom Zvolen, 

katastrálnym odborom, na liste vlastníctva č. 864, časť „A“ MAJETKOVÁ PODSTATA ako pozemok 

parcela registra „C“ evidovaná na katastrálnej mape parcelné číslo 170, zastavaná plocha a nádvoria, o 

výmere 77 m2, pozemok parcela registra „C“ evidovaná na katastrálnej mape parcelné číslo 172, 

zastavaná plocha a nádvoria, o výmere 84 m2 a pozemok parcela registra „C“ evidovaná na katastrálnej 

mape parcelné číslo 173, záhrada, o výmere 220 m2 kúpnou alebo zámennou zmluvou z dôvodov 

hodných osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9a ods. 8, písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov  

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní:, Za: 0, Proti: 8 (Bakša, Belička J., Gabaš, Hric, Janáková Sujová, 

Láskavý, Urbanec, Zemko), Zdržali sa: 1 (Belička V.), Nehlasovali: 0 

Uvedené uznesenie nebolo schválené.            

BOD 7.3 Žiadosti – prevod majetku SPF 

Uznesenie číslo         118/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

schvaľuje   

nadobudnutie podielov Juraja Kána 2/18 k celku a Márie Kánovej 3/18 k celku do majetku mesta Sliač 

na nehnuteľnostiach zapísaných v liste vlastníctva č. 714, katastrálne územie Sampor ako pozemok 

registra „C“ evidovaný na katastrálnej mape príslušného operátu parcela č. 122/3, zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 201 m2 a parcela  č. 122/4, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 5 m2 dohodou so 

Slovenským pozemkovým fondom, Búdková 36, Bratislava, o vysporiadaní podielového 

spoluvlastníctva podľa ustanovenia § 141 Občianskeho zákonníka. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 9 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Hric, Janáková 

Sujová, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 

„návrh bol prijatý“ 

               

BOD 8 Rozpočtové opatrenia 

Uznesenie číslo         122/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

Rozpočtové opatrenie č. P2-572/2021 z 30.06.2023 v rozsahu Prílohy č. 1 k tomuto uzneseniu. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 9 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Hric, Janáková 

Sujová, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 



„návrh bol prijatý“ 

 

BOD 8 Rozpočtové opatrenia 

Uznesenie číslo         123/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

schvaľuje   

a) Rozpočtové opatrenie č. 6/2023 v rozsahu Prílohy č. 1 k tomuto uzneseniu.  

b) Použitie peňažného fondu – projektové zámery vo výške 10 000,- € na výdavky spojené s 

prípravou a zhotovením projektových dokumentácií k projektom, inžiniersku činnosť. 

c) Použitie rezervného fondu vo výške 91 500,00- € na nasledovné investičné akcie:  

- odstránenie havarijných stavov schválených Uznesením č. 115/2023 

- rekonštrukcia priestorov MŠ J. Cikkera (toalety pre dospelých ) 

- realizáciu projektu v rámci výzvy s kódom IROP-CLLD-Q156-512-007  

(bezbariérový priechod pre chodcov III/2449 ul. SNP – nariadenie DI)  

- realizáciu projektu v rámci výzvy č.MAS_041/7.4/3 pre podopatrenie  

 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za:  8 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Janáková Sujová, 

Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 1 (Hric), Nehlasovali: 0 

„návrh bol prijatý“ 

 

BOD 8 Rozpočtové opatrenia 

Uznesenie číslo         124/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

schvaľuje   

a) Rozpočtové opatrenie č. 7/2023 v rozsahu Prílohy č. 1 k tomuto uzneseniu.   

b) Použitie fondu opráv a údržby Rybárska 1582 vo výške 20 000,- € na vymaľovanie, 

vyčistenie fasády a opravu balkónov bytového domu Rybárska 1582.  

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 8 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Hric, Láskavý, 

Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 1 (Janáková Sujová), Nehlasovali: 0 

„návrh bol prijatý“ 

 

BOD 9 Plán kontrolnej činnosti HKM na 2. polrok 2023 

Uznesenie číslo       125/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

s c h v a ľ u j e  



Plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 2023, podľa prílohy č. 1 tohto Uznesenia v zmysle doplňujúcich 

návrhov na MsZ. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 9 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Hric, Janáková 

Sujová, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 

„návrh bol prijatý“ 

 

BOD 10 Správa o činnosti Stavebného úradu 

Uznesenie číslo       126/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

Správu o činnosti Stavebného úradu za rok 2022  

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 9 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Hric, Janáková 

Sujová, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 

„návrh bol prijatý“ 

 

BOD 11 Rôzne 

Uznesenie číslo       127/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

informácie, ktoré odzneli. 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 

Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 9 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Hric, Janáková 

Sujová, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 

„návrh bol prijatý“ 

 

BOD 12 Informácie primátorky 

Uznesenie číslo       128/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Sliači 

b e r i e  na  v e d o m i e 

1. Informácie primátorky 

2. Informácie o R2 

Predmetné Uznesenie bolo Mestským zastupiteľstvom v Sliači schválené nasledovne: 



Počet poslancov MsZ: 11, Prítomní: 9, Za: 9 (Bakša, Belička V., Belička J., Gabaš, Hric, Janáková 

Sujová, Láskavý, Urbanec, Zemko), Proti: 0, Zdržali sa: 0, Nehlasovali: 0 

„návrh bol prijatý“ 

 


